iPad App Review: Sketchshare

Sketchshare is one of the most versatile iPad apps available. Young kids can doodle on it; students can study or play games using it; or it can be used to write shopping lists at home, or brainstorm at the office. This app allows its user to create any sketch, diagram, image or list; and share it via Twitter or e-mail; or share it in real-time, with a voice chat, using the iPad’s Game Centre.

With one simple, blank screen, and a few icons down the side, the user is free to decide how to use this iPad app. The user can choose to see the icons or hide them, and can change between sketch and erase. The colour and thickness of the sketch lines can be customized, and photos from the camera roll can be imported. The sketch can be saved with or without the background lines, and can be shared via Twitter or e-mail. Of course the sketch can be deleted at any time too. By pinching the screen, the user is able to change the size of the sketch, and can also rotate the sketch by the twist of his/her wrist. The sketch position can be re-set by double tapping outside the canvas.

The most useful feature of this app is most certainly the ability to share in real-time using the iPad’s Game Centre. This feature allows up to 4 people to share an image and have a voice chat simultaneously. Users can therefore play a game like tic-tac-toe or hangman; or people working remotely can share ideas with each other quickly and effectively.

Well designed and uncomplicated, this iPad app’s versatility makes it an excellent addition to any iPad’s app collection. While it can certainly be used on its own, the real benefit comes in to play with the real-time chat and sharing capability. The app allows its user to share and discuss an idea with colleagues from across the globe as if they are in the same room. Business partners will love using it to replace conference calls, and clients will enjoy the benefit of seeing a new product or idea without having to travel. This one is definitely a keeper.

Обзор приложения для iPad
Sketchshare является одним из самых универсальных приложений iPad. С его помощью дети могут рисовать, студенты учиться или играть. Также оно может быть использовано, чтобы написать список покупок или поработать в офисе. С помощью этого приложения пользователи могут создавать рисунки, диаграммы, образы или списки; делиться ими с другими людьми через почту или Twitter. Данное приложение позволяет общаться в реальном времени с помощью голосового чата, используя iPad Game Centre.
Приложение представляет собой простой экран с несколькими иконками внизу. Иконки можно свернуть или же наоборот оставить видимыми. Вы легко можете использовать данное приложение по назначению. Можете рисовать и корректировать свой рисунок. Цвет и толщина линий могут настраиваться пользователем, а фотография может быть сделана при помощи камеры iPad. Рисунок можно сохранить как с фоновыми линиями, так и без них, а затем отправить его на Twitter или e-mail. Естественно, вы можете в любое время удалить рисунок. Нажатием на экран пользователь способен изменить размер эскиза, а также повернуть его на экране вращением кисти. Положение рисунка может быть восстановлено двойным нажатием на экран.
Возможность общения в реальном времени при помощи iPad Game Centre является главной особенностью приложения. Более четырех человек могут одновременно принимать участие в голосовом чате и делиться изображениями. Пользователи могут также играть в крестики-нолики, виселицу и другие похожие игры. Специалисты, находящиеся на удаленной работе, могут делиться друг с другом полезными идеями быстро и эффективно.

Красивый дизайн и легкость в использовании позволяют данному приложению пополнить коллекцию лучших приложений iPad. Следует отметить, что главной особенностью по прежнему остается возможность общения в реальном времени и способность обмена информацией. Приложение позволяет пользователям делиться и обсуждать идеи с коллегам по всему миру. Для партнеров по бизнесу данное приложение также является полезным, поскольку они смогут создавать звонки-конференции, а их клиенты насладятся обзором новой продукции и идей, не выходя из дома. Один из этих людей является владельцем данного приложения. 
